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Tid: 12:01
Plats: Acceptorn

Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Kassör Hugo Modin Asklid

Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård
Veckobladerist Alexander ”Bohlin” Bohlin

Kandidatansvarig Isak Apelqvist
Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen

Matansvarig Adam Molnar

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:08.

§2 Val av justerare Hugo Modin Asklid väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet
• Ortis var på UU-möte igår. Han har även lagt in så att vi står med på

programhemsidan på canvas, åtminstone på fysik. Förhoppningsvis är det
uppe för matte med, men annars kommer det snart.

• Hugo har beställt märken och bokfört en del.
• Råde har skrivit ett protokoll. Kasper har haft lite problem med under-

skriften, men så snart det är fixat så kommer det upp på ftek.
• Isak har mailat lite. Många kursutvärderare har sagt att de får väldigt

sen utbetalning. Som Isak förstått det är det något som sköts separat
från oss och inget vi egentligen ska vara involverade i, men han ska kolla
runt och se vad det är som händer. Han har även blivit invald i FnollK
2024.

• Kasper ska maila Weidow om hur det blev om medlemsenkäten.

§5 Kurser
• Åk1: Det har varit mittkursmöte i programmeringen, vilket verkar ha

varit konstruktivt.
• Åk2: Det går bra. Två studenter hade igår ett möte med examinator

om att göra om bokningssystemet i Experimentell fysik 1. Det handlade
bland annat om att samordna det mer med labbar i Elektriska kretsar
och system.

• Åk3: Flyter på bra. Ortis upplever Fasta tillståndets fysik som en väldigt
lugn kurs.

• Master: Inget nytt!

§6 UU-möte Det finns inte så mycket att ta tillbaka då det främst diskuterades om den nya
inriktningen för Chalmers utbildningar (se här för mer information). Vi berörs
inte jättemycket av den. Det mest intressanta för oss är att det är bestämt att
Kf ska läggas ner och slås ihop med kemi. I allmänhet kommer många högsko-
leingenjörsutbildningar slås ihop med motsvarande civilingenjörsutbildningar
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så att man väljer en bit in på utbildningen istället. Det finns däremot ingen
högskoleingenjörsutbildning med inriktning på fysik.

§7 SNZ-möte Vi hade ett lunchmöte tillsammans med SNZ i fredags. De är endast 4 personer
och vill synas mer på sin sektion för att förhoppningsvis få fler sökande. De
ställde många frågor om cocktailpartyt. Vad vi tog med oss var främst att de
brukar bjuda på fika i samband med kursutvärderingar, samt att de håller en
introduktionskurs i programmering som de får arvode för. Det kan vara värt för
oss att överväga något liknande om inte programmeringen förbättras. Bohlin
tar upp att vi även diskuterade en del om masterprogram, framförallt att de
Z-studenter som väljer en F-master brukar tycka att de är svåra och undrar
vad de saknar för förkunskaper. Vi kunde inte ge något konkret svar utan sade
mest att vi nog är mer vana vid att hantera svåra kurser från kandidaten.

§8 SNFika De i F2 löser handling på morgonen. Ortis och Bohlin tar huvudansvar för att
plocka fram inför arret, även om fler gärna får hjälpa till. Ska ha lite mer av
ett luciatema denna gång med åtminstone lussekatter istället för bullar. Vi kan
handla för typ 750 kr.

§9 Cocktailparty Ortis påminner om att det är cocktailparty nästa läsvecka (även om det för-
visso är julledigt och tentaveckor däremellan). Vi sade sist att vi skulle köra
vegetariskt igen med undantag för de baconlindade dadlarna. Hugo säger att
det sist gick på strax under 10 000 kr, så vi har möjlighet att öka mängderna
lite. Det läggs på Adam att se över mängder och inköp.

§10 Programmeringen Det har kommit in sex stycken svar på formuläret som Alex skickade ut om att
hitta folk som vill vara med och utvärdera kursen. Vi går igenom deras svar
tillsammans översiktligt.

§11 Övriga frågor

§11.1 SNKfKb SNKfKb har nu haft inval av nya, så Ortis ska skriva till dem. Det vore trevligt
att ha lite kontakt i och med att vi kommer att samläsa kurser med Kf ett tag
till trots att det har bestämts att den utbildningen ska läggas ner.

§11.2 Kursnämnder Vi säger att vi vill börja gå på fler kursnämnder.

§12 Nästa möte Tisdag 16/1, kl. 12.01 i Acceptorn.

§13 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 13:12!

Adam Orthag
Ordförande

Hugo Rådegård
Sekreterare

Hugo Modin Asklid
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Figur 1: https://xkcd.com/2782/
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